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"Garrison did not ask that the story be
withheld., He did not say that it would damage his
investigation, '

"The reporter then told Garrison the States-
Item planned to use the story.

"'Go ahead,' said Gérrison.

"The dead man is David William Ferrie, the
self-styled psychologist, pilot, hypnotist and private
investigator who Garrison calls ‘'one of the most
important individuals in history.,'’

"This assessment of Ferrie is cukious in the
light of a previous statement by Garrison that 'none
of the people so far named' are very important in the
investigation, Ferrile's name was the first to be
ment ioned, largely because he came forward of his own
accord to tell his story after it was revealed that the
investigation was under way,

"The day before Ferrie died, Garrison said
no arrests were planned in the case'for months,'
After Ferrie died, Garrison said he had planned to
arrest Ferrie within a week,

"WYhen Ferrie died, Garrison said his office
had reason to believe the death was a suicide, As
of yesterday afternoon, Garrison was still maintaining
his contention that Ferrie took his own life,

"But Coroner Nicholas Chetta says Ferrie died
from natural causes, The autopsy revealed he was
killed by a brain hemorrhage, The coroner says there
is no way for a suicide-bent person to induce such

a hemorrhage at will,

"Even Garrison admits that Ferrie was nowhere
near Dallas on the day of the assassination,
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"Garrison has refused to give any findings
he may have made thus far to federal authorities, on
the grounds that they would slow his progress and that
any crimes committed are punishable under Louisiana
law, not federal law,"

Source: GEORGE LARDNER, JR,

Date: February 25,1967

Newspaper: Washington Post
Date: February 25, 1967

LARDNER stated '""that GARRISON's theories
resolve around Cubans was clear from an interview
with private detective WILLIAM GURVICH, one of
GARRISON's chief aides in the investigation, He
referred several times to testimony before the Warren
Commission about a 'powerful' Cuban which conflicted
with the preponderance of testimony pointing to OSWALD,"
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Source: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
Date: February 26, 1967
To Whom: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper: ~

Name: The Times Picayune, New Orleans, lLouisiana

Date: February 26, 1967

Edition: Unknown

PageV Section I, Page 1

"FERRIE's death was a shock, He was found in bed
¥ednesday morning at his messy, incredibly cluttered apart-
ment, already rigid in rigor mortis,

PLANNED ARREST -~ DA

nSuicide, said GARRISON, He said he had planned to
arrest FERRIE within a fewdays, He added that: .

‘*Evidence developed by our office had long
since confirmed that he was involved in events
calminating in the assassination of Presildent

KENNEDY,*

nCoroner CHETTA, after two days of tests, sald death
was due to natural causes, but that it will remain officially
unclassified until final toxicological tests are completed
Tuesday., -

"However, GARRISON repeated bhis belief that FERRIE
was a sulclde,

"Investigation continued, he said, and the only way
‘people involved can get away from ls is to kill themselves.f

DENIES ANY DEAL

"GARRISON denied making any deal, But his little
pussycat of a probe was swiftly changing., He made it into a
tiger by his next move, .
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"He complained vigorously about ‘premature' publi-
city. Then, instead of letting the story die for lack of
comment or information, he told the Associated Press
Saturday: |

*There will be arrests, charges and con-
victions, This is no Mickey Mouse investigation.
There were other people involved besides LEE

HARVEY OSWALD,'®

"1] have been wrong before - I was wrong once back
in the early 1930's,' he told newsmen, 'If you want to bet
against me, you will lose your bet/'"

Source: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
Date: February 26, 1967 ‘
To Whom: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:

Name: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana

Date: February 26, 1967

Edition: Unknown

Page: Section I, Page 1 °

"District Attorney JIM GARRISON says he does not
expect anything to happen 'in the next few days' in his
probe of an alleged plot to assassinate President JOHN F,
KENNEDY,

"It was not immediately clear if something was
expected to happen later, and GARRISON, in answering newsmen's
questions, did not go into any detail,

vArriving at his office in the Criminal District
Court Bldg. Saturday, he said he had nothing new to report
except that he had assigned someone to question a Baton
Rouge man wip claims the late DAVID FERRIE told him of
President KENNEDY about a month before the assassination,
'We will get him and it won't be long,'

vasked 1f he wald see JACK MARTIN, a private investi-
gator who told an assistant DA that FERRIE was supposed to have
been the getaway pilot in a conspiracy and later said the whole

thing was a figment of his imagination, GARRISON answered:
‘*No comment,’

- e o
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"A development in the story came Friday when
GARRISON explained what he meant by saying he had solved the
case, He sald he had the names of persons involved, the
cities involved, and in some cases had enough information
to make arrests, -

“"Insead, sald GARRISON, he'd wait until he had an
alr-tight case, Death or suicide, he indicated, would be
the only way those gullty could escape,

Source: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
Date: Februay 27, 1967 |
To Whom: - The Times Picayune, New Orleans, Louisiana
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:

Name: The Times Picayune, New Orleans, Louisiana

Date: February 27, 1967

Edition: Unknown

Page: Section I, Page 3

"GARRISON contends a plot to kill the chief
executive was conceived here and actually carried out on
Nov,.~22; 1963 - the day KENNEDY was shot and killed in Dallas,
Last word from the district attorney's office is that the
plotters are known to him and he is biding his time until

arrests are made,"

- e = s -agelt afieghileys -
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Source: New Orleans States-Item

Date: February 27, 1967

To Whom: New Orleans States-Item

By Whom: District Attorney JAMES GARRISON

DAVID F, LEWIS
JACK S, MARTIN

Newspaper
Name New Orleans States-Item
Date February 27, 1967
Edition Red Comet Edition
Page Page 2

"GARRISON contends that assassination plotters are
known to him and that arrests and convictions will be forth-
coming,"”

Source: New Orleans States-Item
Date: March 2, 1967
To Whonm: Reporters
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:
Name New Orleans States-Iten
Date March 2, 1967
Edition Final -

"District Attorney JAMES GARRISON charged CLAY SHAVW,
LEE HARVEY OSWALD, DAVID WILLIAM FERRIE, and others plotted
the death of President JOHN F, KENNEDY in meetings in New
Orleans in September, 1963,"

Source: New Orleans States-]Item
Date: March 7, 1967
To Whom: Reporters
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper: ' .
Name New Orleans States-Item
Date March 7, 1967
Edition Final

Page ) |
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"GARRISON alleged that SHAW, OSWALD and pilot DAVID
¥. FERRIE met and discussed 'how they would kill JOHN F, KENNEDY'",

source: Radio Station WDSU, New Orleans, lLouislana
Date: March 8, 1967

Time: 11:30 A M,

Announcer: Not mentioned

By District Attorney JAMES GARRISON: "I maintain
there was a conspiracy in the death of KENNEDY and the people

involved in this plot are living._ I know them, I intend to
unmask them,"

Newspaper:
Name New Orleans States-~-Iten
Date March 14, 1967
Edition Unknown

"PERRY R, RUSSO testified today that he overheard
LEE HARVEY OSWALD, DAVID FERRIE and CLAY L, SHAW plot the
assassination of President JOHN F, KENNEDY, RUSSO told a
special criminal court hearing that in September, 1963, he
overheard a conversation among FERRIE and two men introduced
to him as LEON OSWALD and CLEM BERTRAND, He identified LEON
OSWALD from photos as LEE HARVEY OSWALD, the accused assassin
of President KENNEDY and, in a dramatic moment, he placed his
hand over the head of defendant CLAY SHAW, identifying him as
the man he knew as CLEM BERTRAND,

"He identified SHAW as one of three men who discussed
ways to escape after he said they plotted assassination of JOHN
F., KENNEDY, RUSSO said a man he knew as LEON OSWALD, whom he
later identified as LEE HARVEY OSWALD from pictures, that

OSWALD, DAVID FERRIE and BERTRAND, who he called CLEM BERTRAND,
met in DAVID FERRIE's apartment,”
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NevSpaper _
Name New Orleans States-Item
Date March 14, 1967
Edition Final '

"PERRY RAYMOND RUSSO identified a photograph of
DAVID FERRIE, RUSSO identified photographs of a hallway, the
living room and a second hallway leading to a back entrance
to the apartment of DAVID FERRIE at 330 Louisiana Avenue Parkway,
RUSSO claimed he had gone to FERRIE's house often and that
FERRIE had visited his house on many occasions in 1963 and
1862, RUSSO testified that during the summer of 1963, FERRIE
had visited his home late at night on several occasions and
claimed that FERRIE had given him an 'open book' invitation to
come to his house at any time,

"RUSSO testified that around the middle of September,
he had occasion to go to FERRIE's house and as he walked in
there seemed to be some sort of party in progress. RUSSO
testified that about ten persons were sitting around drinking,
After a while there were only four persons left in FERRIE's
apartment and he, RUSSO, had waited around because he did
not have a ride home, He identified the others as FERRIE, a
person he had seen several times known to him as LEON OSWALD,

and a third person, CLEM BERTRAND, RUSSO was asked by District
Attorney GARRISON whether or not he saw the man he knew as

BERTRAND in the court room and RUSSO replied in the affirmative
and pointed to the defendant CLAY SHAW,

"In describing the conversation that went on in the
room, RUSSO testified that DAVID FERRIE began the conversation
pacing back and forth as he talked, RUSSO said FERRIE stressed
*diversification' in a plot to kill the president,”

Source: DEAN ANDREWS

Date: April 6, 1967

To Whom: New Orleans FBI Off}ce
By Whom: DEAN ANDREWS |

| ANDREWS stated that District Attorney JAMES GARRISON's
interest in GORDON NOVEL is to get NOVEL to tie ANDREWS with
CLAY SHAW, |
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source®

Date:
To Whon:

By Whom:

JIM HARRIS, newscaster, KPEL Radio,
Lafayette, louisiana

Prior to April 3, 1967

JULES A, D'HEIECOURT, Radio Station WJBO,
Baton Rouge, Louisiana |

District Attorney JAMES GARRISON

According to JAMES GARRISON, there are four

conspiracies involved in his investigation and the basis
for the conspiracies was Pro-Cuban during the Cuban
conflict. One of the four conspiracies was the one
actually pulled off and that would be the assassination
of former President JOHN F, KENNEDY. The "KENNEDY
crowd” and President LYNDON B. JOHNSON knew of these
conspiracies and had done nothing about then.
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Source: DEAN ANDREWS
Date: April 6, 1967
To Whom: New Orleans FBI Office
By Whom: DEAN ANDREWS

"ANDREWS stated that District Attorney JAMES
GARRISON got the idea of a conspiracy in connection with
the assassination of President KENNEDY from a PASCUAL
GONGORA who claimed .to be a member of one of six to eight
assassination teams sent to the United States by CASTRO,"

Newspaper +
Name New Orleans States-Item .
Date April 7, 1967
Edition Red Comet
Page 1

"GARRISON has charged that BERTRAND is an alias
for CLAY L, SHAW, who is under indictment for criminal
conspiracy in the KENNEDY murder,"”
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"During polygraph examination of GORDON DWANE NOVEL
by LLOYD B, FURR, NOVEL answered 'ves' to following questions:

"G. Did GARRISON tell you that FERRIE passed a lie

detector test, and according to the test was not involved in
the conspiracy to kill the President?

"H., Did GARRISON tell you that MARTENS passed a

lie detector test, and according to the test was not involved
in the conspiracy to kill the President?

33
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"L. During the meeting at the Roosevelt Hotel,

did GARRISON agree (endorse) a bizarre plan to obtain a
confession from FERRIE?

"(Note: The plan to some extent was shooting an
atropine dart into the unsuspecting FERRIE, taking him to a
secret place, giving him sodium pentathol, and otherwise

abusing him until he confessed, This included tearing off
his artificial hair and eyebrows,)

"N. Did BILL GERVICH threaten (intimidate) you

in an effort to make you COOperate with GARRISON in his
investigation?

"O, Did GARRISON agree to endorse your plan for

anti-surveillance equipment and security for him and his
office?"

Source: CARLOS QUIROGA

Date: April 15, 1967

To Whom: A list of questions to be asked of

By Whom: CARLOS QUIROGA during course of lie detector test.

"April 15, 1967

"I am hereby requesting that the questions stated
herein be asked to me during the course of a lie-detector
test, in regard to the present investigation of the assassina-
tion of the late President JOHN F, KENNEDY being conducted by
you, Mr, JIM GARRISON, and your members of the District
Attorney's office, —

"As I stated to your office investigator, Mr. LOUIS
IVON, in a telephone conversation last night, April 14, 1967,
I'm willing to take a lie-detector test at this time provided
the following questions are asked to me,

b)
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"Question No, 1, -

"Have I ever met LEE HARVEY OSWALD and talked to
him at any other time in my life besides that of August 16,
1963, when I visited his house on Magazine St,, New Orleans,
when I tried to infiltrate his Communist organization, 'Failr
Play for Cuba Committee' and of which visit I immediately
reported to Lieutenant MARTELLO of the New Orleans Police
Department and of which visit I gave full details to the FBI

and the Secret Service days after the assassination of the
late President KENNEDY?

"Answer to question No 1l,--~ No,

"Question No 2,

"In talking to Mr. LEE HARVEY OSWALD on August 16,
1963, what impression did I receive about him? °

"Answer to question No, 2,

"Mr. LEE HARVEY Oawald was intelligent and a very
well instructed Communist, ~

"Question No, 3.

"Have I ever met LEE HARVEY OSWALD in the company

of DAVID FERRIE and SERGIO ARCACHA SMITH at Mancuso's Restaurant
on Camp and Lafayette Streets,

"Answer to Question No, 3,.,-- No,

"Question No, 4,

"Isn't it true that on January 21, 1967, you, Mr,
GARRISON, told me that several witnesses had testified that
they had seen me with LEE HARVEY OSWALD, DAVID FERRIE and

SERGIO ARCACHA SMITH at Mancuso's Restaurant on Camp and
Lafayette Streets,

"Answer to question No, 4,-- Yes,

"Question No, 5.

"Based upon this testimoﬁy by these witnesses stated
in question No, 4 in regard to me being with LEE HARVEY OSWALD,
do I believe that these witnesses be prosecuted by law for
giving false testimony?

- 35
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"Answer to question No, 5.

"Because these witnesses are lying, I believe that
they all must be prosecuted by law,

"Question No, 6,

"Have I ever been at the anti-CASTRO training camp
of the Christian Democratic Movement which was located across
Lake Pontchartrain from New Orleans in the year of 1963?

"Answer to question No, 6,

No, 1 have never been at that training camp.

"Question No, 7.

"Isn't it true that you, Mr, GARRISON, told me on

January 21, 1967, that you had witnesses that would testify
that they had seen me at that training camp?

"Answer to question No, 7,~-- Yes,

"Question No, 8,

"Based upon the testimony of these witnesses, what
should the District Attorney's office do about these W1tnesses;_

"Answer to question No 8,

"Because these witnesses have lied, they must all
be prosecuted by law,

"Question No, 9,

"Have I ever been threatened to be killed by an
individual, who appears to me to be one of your witnesses,
because I had come to your office on several occasions?

"Answer to question No, 9,

"Yes, my life has by an individual on January 23,
1967, who in a telephone conversation with my wife told her
that he was going to kill me 1if 1 continued going to the
District Attorney's office to give them information,

26
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"After my wife recognized the voice of JACK MARTIN
on a tape recorded conversation in your office on January 24,
1967, you Mr, GARRISON, told me that you also thought 1t was

JACK MARTIN because 1nformation about my visits to your office
had leaked out to hinm,

'*On January 28, 1967, Mr. JACK MARTIN confessed 1in
front of Mr. LOUIS IVON and myself that he had called my house
and threatened to kill me,

"Question No, 10,

"Have I ever been present at any time, at any place
where there has been a discussion about a plot to assassinate
the late President JOHN F, KENNEDY?

"Answer to Question No, 10, ‘

"No., I have never been present nor did I ever
overhear any conversation in regard to a plot to kill the
late President JOHN F, KENNEDY, *

"I am also requesting that a copy of all your
questions and the answers by me be given to me for my record
purposes before I leave this office this date, April 15, 1967,
in the company of my wife Mrs, MARIA S, QUIROGA.  { also
request that the lie-detector test be given in the presence
of my wife, .
' "Sincerely yours,

"Signed before going to JIM GARRISON's office on
this date, 4/15/67

v/S/ CARLOS QUIROGA
"/S/ Mrs. MARIA S. QUIROGA ‘
"Mr, JIM GARRISON"

Newspaper: .
Name The States Times, Baton Rouge, Louisiana
Date April 18, 1967
Page 1

3
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"District Attorney JIM GARRISON maintains BERTRAND
and SHAW are the same person, GARRISON also says SHAW, OSWALD,

and the late DAYID W, FERRIE conspired in September, 1963 to
kill President KENNED

Newspaper:
Name New Orleans States-Item
Date April 27, 1967
Edition Final
Page ) §

"GARRISON charges the assassination was‘plotted
in New Orleans two months before the President was shot in
Dallas on November 22, 1963,"

Newspaper:
Name New Orleans States-Item
Date May 8, 1967 '
Edition Red Comet

"District Attorney JAMES GARRISON said OSWALD was
not a communist, as depicted by the Warren Commission, but in
actuality, a revolutionary working closely with anti-CASTRO
organizations in New Orleans and Dallas, using his communist
cover as a mask for his real activities,"

Source: CARLOS QUIROGA and CARLOS BRINGUIER
Date: May 9, 1967

To Whom: New Orleans FBI Office

By Whonm: CARLOS QUIROGA and CARLOS BRINGUIER

"ALBERTO FOWLER, investigator for District Attorney
JAMES GARRISON, said GARRISON plang to prove that it was
GORDON NOVEL who pulled the trigger in Dallas and not OSWALD,"

38
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A sumiafy of th iy
R e inforxaetion ccnt
wrivten noteg 1s geot foren bvelcw,

Everythin reg:
. 111 th{s r-1momard' _ -)U g apla‘il‘ing bﬁlC"
=3 renorardwa 1s taken direcsly fro A
made avallable, i ds vly frém materﬂ;afl Ayneswon,h o
’ b Carrlscn's investigalion of the alleged 'c0ﬁspirac" L
ygfi?.iﬂ Royiﬁber: 1956. %re censral figure ¢f Garriscnl's y .-
: ¢ rrom the vary fixst was David W. Tex rr.sc C s
s Y - < e« Ferrle, a XNew Oxleans .
5%20;-dFerfie 18 rexcrted to have teen = briliiant misrit EE
role of an snti-Castro fresgd Lo >
A~ o 9k zdcn fighter had ofte
- gsLCJ?ﬁed frﬁaident Kanriedy because of thre Egy of Pigs fren
invagtcn d“bQSvef. He had Yesn inyolved with Cuban exiles SR
a‘rgiwra} agort.ave plovs, and had bveen discharged as an \ T
| rgtoéfgd?ylgzdonhgrgugdg of heresexuslily, Although the FBI
rorvedl checked oen Ferrxle carorfull - p L
dﬂ\'elo‘-ﬁd in 1 - R S --:7’ no e‘idence wag -
Y G03 ©r tharecafiew * a . :..
involved. o ﬁ, *Tﬁgt‘}urricuaa acvially .o
' - gr i : 3 .. ' . - e T e e, _ re .1 ’ : |
' stages of g13r123255§232338d guneiwise. During the esarly |
=* vis2voCly G2rriscn gquesiicned Ferrd
hicurs trat b p A ? quess - errle for
=85 Le3led hls staterents with a ”
- -ators th 8 polygraph, and inte -
gated r;is 336[1'3"1""&[‘#93 Torye-n? o L = . > 3 1l JCLTO=-
4 AAve rye, P “ e te=e ‘Jr:“b SueadfﬂSU-y deniEd Bn‘ ' o v
§§v3132*ef“- P2ricnal acgualntsnces ¢f Ferrie 1n319tn£ T
He 22rrie called Carriscnts investi cRoh | o "N BT
- until hi3 death in February, 1967. = o0 & farcet S
ﬂ ] | -C _ru‘ary’ 1964 o T .l . :
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©L L Arser Terrlels doarh, gavrisch declavad the Warrsn .
Fayort had bveern s CONLI““Q fa lura a2 womavked *3Tcu dontd s

. gend boys to do & E2n's Job.," Shortly Shersafler Clay Lo 1. ..
Srhuy was foxv ally'cbarg 4 and a sna ¢ hls ararurene S |
producaa arblcies such a3 chalnsg arng wh;;s wiaich ware ;

%14 Jy oublicizad, - o | | —_

il

4

- W -

| ' J R'id'.n'('rd P- 550’ & ,‘,G___ P :"_.__‘_.d c, Dn‘rid
Per**e benb 1nd > hLad to

wrasent In Farriels aparumane

in Septerbe ry ....9‘13, whar, Iﬂe Tarvey Cswald, }’.::':r_e, and -~
othars discussed he as ﬁa:bl zvicnh ¢censpiracy. 2usSso,

unjer cross e__...mi &eiChy, Was uxable To provide ruch -
1nformjuion that he ghcuird have ycessassed 2f re Lad ac*"ally
wilressed these acltivitiea, D butiress Russols T2siininy,
Garrison yrreduzed a vdensyseven year old Lagro, Vérncn .
Bundy, & harcovlces eddict baglirnilng av ags uhtr_,un, who

was then in the Orleans Tarish Yriscn, Fundy tesvirlied
Le obSﬁr"ed uhaw give money vo Oswa1d. |

d to Carrison
ly inverviewed
58 CN

rri

: ¥Yerry nusso sua*ﬂ he haj o:f*““d al
only afiar Ferrle had Gled, Husso wag 1nitlal
by Ass3istzat Disiricty **ora“y'ﬁrl 2% J. uﬂ*&r

-
1ebruavj 25, Z!.'f?«t’:?'(‘!l 1h4uh WAS TR0 cayb E=ber (2 ¢ aphad
u....,-ar % v = rs.-,r'::,._ \ __*1-_._‘._.:'
| B bt TS | C -~ o ,,,a"f xfmﬂ e i “ .'?- _.I v s
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’ o --,. “ 1 L4l L - ralf A ﬁf‘

;MwiﬂﬁyﬁﬁﬁM Bpeadd TSt e i wmxk ;E%?%i -1eavnﬂd
vhat orar r’ W“cbb Up ,te 3;*“;?Hﬁj&bl n”*so ;n a 3,500 .
vord mm ~andum..o Garrison, L2 hag gtaved Yhat
Garrison let him read 4his rencranaus and nothing in 1t
made any rention about a pariy, a plet, or a "Zerirand,”

a nam2 PRusso latver staved was uzeqd by Clay Shaw, =n this
m.ro“anjun, Russo reverteily stated he had seen Cley

Shaw caly twlce, ence while aticoniing s New Crleans speech
delivered by FTresident Fermedy andonocs in an anscriobile
¥ith Ferrie, ¥hen challenged by £ 5] feotanbra clainad
he »ust hava simply forsciben to inciuvde the eruclal
devsalls of th= COH”“irﬂuy sesszion in nis *cgort .

g e gtatad ipS ornation available 40 hinm
indlcased tnas it was only aftar *rupestied p,udd*“b'while -
under hyrresis and the influer:e of a sc-called *sruth
serun” Lhal Russo had beon stle to recall the mes >ving 0 . .
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of Yerry Russo and vyernon Buniy, | .

bridbes for fayorable cesitimony, L -
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;1350 ¢f The preserncs of a *Clen Bariwong® s~ *Le se3nlen
in Fer=ie's apusirent, ~nig recalled infoxviatlon in %he

wels A o

-+ hnothzr dudblous “raci:® w28 th2 »a220llec?en vy

. Warren Ecroxt that a New Crleans lawyer, Dean Angrsws,

had statejd "Cley® Berirand hz4 v€lechon=d hiwm =c¢ rezresent
Oswald, Arireys Boacializeg iy defeniing hconesaxuais ena
has often contradicsed alrselr, Anjrews has g§iven at leagt
two cenrflicting discripiicns of Partrarj eénj ras ssateg

the allez=3 telephonz call) receivag frcm Ferixand coauvyed
while Andrews was under sedatlen in & Yow Crlesns hosnital,.

- 36 et o
il

Afier Garrisonuhad Anirzw3 ir.iictei rox 2raquryy Androwsg
insisted that ¥2artrang® pCsivively was not Cisy Sravw,

<he rost persistent critie of Caxrlscn 1s fordon

- Novel, a nlghs elud O¥n2r and formar elsctvenics 35i23msn,

gho claims le helged Garrison until he rcind cut whae a -
rldicnlous rar:e® the whele vhing w33, YNovel was ‘niere
viewz4 by Aynesworih 58Varas we2ks ago and statod rar>rlsen
8sked him to drug Ferrie with an avrcpire dary erj was %o
use ciror *rizarrs way3" to scrien Feryle up, in farrison's
words, “to tell us what we want %o kroe, * '

ol . . s g - .

J— - - ke, bl I R — e e - - - . - — oAl L e r o e B -

Garrison has also recelved coinsless tirs, biis

and sraichaes of informaticn frem the kinds of chavactes
¥ho ere slwaya aviracied to a sensaticnal case, Kcwever, up

-r"u....,

to this date, Qarrisonts CAze re3t3 prrimarily on thre vesslirony

In ordar to figure cut thig shaky brief, Carrison
has teen ferced o resexs tc urorthedex tactics. Ccr.slderadle
procl has been develcped that s€versl reriyharal characters
involved in the Investigaticn have had thaip lives threstsneq,
have teen intimidated sng harassed end havs even been cffered
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- In Yalias, Ssxglo Arcacha, a foomer Culsh exile .

teader in Yew Crieans 38 fighting exvraiivlon ¢n & charge - .
of munitions burglary which wezs also broushl sagainse - - -
Cordon Novel, © Carrisca hag repesiaily admltied vhat T
Arcacha ig no% 3rnvelved 4n his pled, Arcacha has Inform2d
Gar>iscn he wouli gladly $alk in the presance cf sckeone o
frem the Dallas PToilee Deparérent, the ¥33I, or an avvorhey -
being prasent. Carrison recently svave "¥e dcn'v want to

talk in front of them.” L |

" Mr3. Sendra Yoffett M:Maines, a fora2r girlfriend
of Russo residing in (=zha, Rebraska, coniradlc.ed Ausso's
testimeny she was at the "pariy” at Ferriel's spsrimens

in 1963, &nd eiated she did rot meet Ferris until 1965.
Carriscn's men visited her at nidnignt one nighi, and pro-
mised rer naw closhes and Pexpanses” 1f she would return
to New Crleans, She refised snd fled vo scowa, E22 |
attornsys clzim she 1s afrald to revurn to New Crieans for
fear of physical harx, '

-»
»

- |
¢ne Jchn Csncler, a noforious burglar, has _
told aitorreys of Clay Shaw thal h2 w2s ralessed rrom Jail
. in a %4=2al® previded he weuld enver Shauw's eparvment and
*pPlant something,” N : -

Alvin R. Beeuvouef, €708 Villery, Now O:leansz
Toulsiena, was verhaps the closest parsea 1o D2vid Ferrie
in 1953, Eeaubaw? was a Ye2nager then and ¥as single,

He is now marrled and has a small child, Th2 fcllewing
anconnt of tne britervy attemps agalnst Beaudernel can be
deourenied with testizcny of reputable ailcornsys and a tage
recording. -

Baauvbtcref was srrested in Fovenker, 1953, when he
returned to Kew Crlezns frem a trip to Texas In wh2 ccriany
of Dive Ferrie. Ferris drorred Beaubouvef off in front of
Ferrlels apartment $o run in and ovtaln nyrcdarmic neeiles
and scire phoicgraphs fron Foyriats arartment, As Ezaubouref
wags rurning frcm the freab door of hls aparvrment, he ran
directly into en investigator frem the District ALicrney's
Office and che rhetcgraphs ware vaken £ him, "hese photo-
gravhs are new in Carriscn's possession and are teing held
cver Beaubouefts head. R - a
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A £ duys &T7%2r Tuosris qlud In ¥eloounre, 1967,
Iouls Iyvern, Cavetaonty Cniof Invasiligeoer, 9and Ijoa inlisel,
Cxvy Yolieg O0701ecnr asszliogling Jurrizcl In n's ;rub,, w2l
v0 Uiz herme of Boaubcusf, ”H‘j sold hin Chey had niensy
of mcrz2y ang infEuurcu 24 chey wantad him a5 2 wlaress
for vha 3oy 3ECHLLON,  Xasuhouer Inslsted Shet Ris dise
cusalen witn Shert b2 conllinusd afs2» coasulilirze hils
attorzey, ugh Dxnldeldos, ITyen $adipheiued Zandizics and seb
up th2 spcliuvmsns for }'a*—ch 10, 1%57.

¢ March 10, Juof, Iven did not BpL9r e Icdsel
did. ZZxnlcics had Hu Lo cqu_bmrn“ vC raka a Lype racord-
irg ¢f ths ﬂuirb no"vu_dq*io“, anich laszsed rnere Thun
‘:;hirt:" *:T;inll';est e Toldiowi 4 4 :rarﬁ ir{']-

icisel Guauf‘! he haj talked wish Jazgudbr sl thn
previons svening snd nad offerasd him 1¢Lural SXUANGS MUY,
e al3o %cid Doiubousf. "Sha bess” I In a posidicn o s
him in a J¢b, Icizel also suauﬁi vthey would make a horo
ousv of Lzaglcuaf Hnbu'ﬂd of a viiluln, Jclsol 309754
everythiﬁJ would b2 %o Zqauheuafls sacigiacticn ahd Thae

by ch=tngirge The giory a:Lund vhey could elininzts any
possilt:lilty thas EX2uubcuef could ve chzargad in the con-
spirizy. Iolsel sald th2 sbory couid b *jr"d up Iin suxh
a vzy vhav Beatbouef wculd be {free and cl=ar,

. . ”he atvornay asked Just whau LS MBS h/
exy3nss” noney and lolsal ropliﬂd T wonlil venSurs S0 E8Y.ee
2011 TR, you KnCd... fairly certain w3 ccrld pub $3, 00

on him Jjuss like that, ycu chw. "Itm su>2 h“'u haly

him f£inanc] ally and Ity gure we, »rzal qulzk, w2 weuldild gee

him a job,* Jolsel went cn to axpisin Sras Fl:-mdch ¥as

net inSsresied in Ferrtals."perscnal® 1i-a, ohvious

m2aning Shat sny referaence t0 Lhomoszxuxlisy would ts

-

forgc‘;'ten-

Exnicies sbuted "Well now Inrn, you'ra spoaklrg
about Ghe District ALvcrnoy, J*m.farrinrn, ani nis abilivy .
0 vlaze Al In 9 respensible pilottls poslilan with an elrline?

. " . - -
ILaisel vapliad "Thah's correct according o Alls
- 2 34 4. n
Cel db-.ll- d't ¢

- - -——l-l-_ L



Fxnicioa then askeg vhat Baaubouyefs could testify
to and Yoigel revlied that garrs

~S0n had a witness (obvionsly
Fusso) who placed Ferrie

2, Clay Shaw, Oswald, and tyo Cubang
in a room cogather, he believed in Ferrietlg g artment,
" ? 9,

Ioilsel added "1 was nyone could have

S 88 close¢ to Dave ag g
teen, ™ Tofgel then laid out %he plot scene, with the three
- discussing crosg fire

wWith ®errle snd Shay argulng, and stateq
C Beaubouer g testimony would be "along that line,*® __

Fxnicics then asked Iolsel whetherp Beaubouef
was actually at the meeving and

¥as not,

Exnicios then asked how Beaubouef coulg cestify
- and Ioisal replied "weo :

11, Al i1g in,,,A), being ac close
to Ferrie,,.an to know
to eng, "

s he wag conmmitting a érime and Loisel

information after 1sel went on to point
out that Beaubousf now has a8 famlly and that Ferrie could
’ have threatened to harm Beauboyef!

5 family ir Beaubouerfr
Loisel pointeg out Beaubouef's action in
releasing his informat

:avion could NOow be considered his
Patriotic duty and he

hls lfamily at the
§ Office in order to cleapr
his conscience, -

Ra 2f come in, Beaubouer'g statenent
WsS "No matter what he says I don't know anything about
the assassination," pe
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; Ieisel then roturned to the rcow ernd he cgreed .,
. 40 check wisn ®the bess® Yo delermine if thay would g0 -4

paagbeuef thz job., Exniclos than had Icolsol repeav ilhe
~ three offers, invoiving $3,00C, a Job with sn airline, -
. and no invelvement o Fesuhousl in the csse. -

Aftey the atove mezt’ng was over Exniclos rushed

trhe tape recoriing over o slhe cvelrersch Ccuw >y Districey
ttorney Tangirides irzsnuch es tne bribve aveerys had
occurred in that jurisdieticn, Tensdrldgs played this
tare fer several people, lncluiing Astornzy Honk Zeldon,
Re also playzd this tap2 for Shaw's etloriiys, Bill
Wegrann. and Irvin Dymend, Exniclos Then “ravelleg o
Washingicn, D, C,, &8nd trici to eell the lepe vo Yalie™
___Shnaeridan, an @3 rewsxan, for §5,000, Ernlclcs clec-

- ”
P - - r > L
-‘_‘H‘. ?ﬂ I M .o » . - : - M- ' . - - .
-*#i ".._ﬂ.{_'-..‘ "o * - -’ i ) :
- [l - r_

r
. . o - ' -
! ™ - - - - . .’

- # n S f Wy ;. . . . r . R _ » -

" [ . . - &+ "-# . ) % . . . ]
-y yr . - ‘1 . . _ .

o a L . | - . . - » =i ) - > - - - - - . - — . -
- - 2 - T ] C L L mwWy - - * . . T - e .
) ]
L ] -

- -
. - ‘!'l
F’ __.‘--

S gy »
. ™

’ -
] - _‘_

‘&

m—

-

- ' =g - . | . .
L . . ' f a - 2 _ ) ""H.
R A R SR LT SRR S T N R

1 mm

— m e — - el G- —AE R N L - LEJSLE S [P —

e was cifered $5C0 bul refused and came back To iew
sriezns with the tspe, .

® . 8- “

nan Qar=iscn's crf2ice learned that vhis tape
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existed, 1gel returned to 2z2eutouef's house &nd, T

in th2 preserce of r2aubouel's wife, toid hkim that i he
did snzihing with the tare L2 would be hurt, PRazubouef
xas tulen to the Distric: Bilorney's 0ffice and kepe

- .

for six or seven hours, during which time Le was irtimidaved
again with the pilciures and maje to ceizn a staltenens that

he d1d rot take the visit by Iol:sel and Ivon &s & bribe
offer, * = S .

L
-

2h, 1967, and talked with him fci* two nours, Ba2auhouefl

Aynesworth perscnally visited Beaubouef on April

-
"-.u“'-‘l

csid he did not wian: <o say or do anything because of vhe

possible embarrassmeant cf ihe photogrsphs which Garr-aon
had., WwWhen asked yhat he wonld 4o if this matterLcaTe
up in court, Beanbcuef stated he would tell the vruvh.

Peauboue? siated h2 feared for hls life if anything ',z;jj;j

havpened,
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In additleon to the above, Aynesw g
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<3 rumors

Carlos Quiroga, a Cuban Refugze, vas allagedly
threatened twice oy one Jack Maruin, Garriscn admiteed

this and had Mariin apoleoglze.

One Tayton Mariens, reportedly a homagexual, was
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Source: CARLOS BRINGUIER

Date: May 9, 1967 ~

To Whom: New Orleans FBI Office

By Whom: ALBERTO FOWLER, Investigator for District

Attorney JAMES GARRISON

"BRINGUIER stated that he received a telephone call
on April 30, 1967, from ALBERTO FOWLER, investigator for
District Attorney GARRISON, FOWLER stated that GARRISON
plans to prove that it was GORDON NOVEL who pulled the trigger
in Dallas and not OSWALD, BRINGUIER advised that he tape
recorded this conversation with FOWLER,"

Source: CARLOS BRINGUIER. ‘
Date: May 11, 1967

To Whonm: New Orleans FBI Office

By Whom: CARLOS BRINGUIER

"ANDREW SCHAMBRIA, Assistant District Attorney,
indicated that CARLOS QUIROGA should admit that he knew about
the firearm used to kill Presicent KENNEDY and also admit that
the 'Fair Play for Cuba Committee' was just a front organization
for LEE HARVEY OSWALD's anti-CASTRO activities, SCHAMBRIA
told QUIROGA that if he did not change his testimony he would
be indicted by the Orleans Grarnd Jury on May 12, 1967, QUIROGA
stated he refused to change his testimony and has hired an
attorney,"
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ALLEGATIONS ALLEGING CIA INVOLVEMENT IN THE CONSPIRACY
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Source: The Times Picayune Newspaper, New Orleans, Louisiana
Date: February 24, 1967

To Whom: Times-Picayune
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:

Bame Times Picayune

Date February 24, 1967

Page One

"*Just 1n-case I have not made myself clear,' he said,
‘let me say that under no circumstances will I turn over any

evidence we have gathered to any other agency, and this

most specifically applies to agencies of the federal govern-
ment which have withhdid - and continue to withhold -~ material
which should have been turned over to law enforcement agencies
having proper legal jurisdiction.' He added that the 'federal
government has as much jurisdiction over a murder conspiracy

in New Orleans as has the SPCA (Society for the Prevention of
Cruelty to Animals).*"

Source: HUGH AYNESWORTH
Date: April 26, 1967
To Whom: Houston Office of FBI
By Whom: HUGH AYNESWORTH, Newsweek Correspondent
I'ro2ivoy

'GARRISON is reliably reported to believe that
CLAY SHAW was in reality a CIA agent involved in an anti-
CASTRO plot which either backfired or was redirected against
President KENNEDY. This is only the latest theory that GARRISON
has adopted during this investigation. The District Attorney's
composite conspirator, assembled from all his theories to
date would probably be equal parts homosexual, Cuban exile,
right-wing extremist, FBI agent, Mafia hood, CIA operative,
and Russian double-agent, '’

Source: CARLOS QUIROGA
Date: May 66,1967
To Yhom: New Orleans FBI Office

- CARLOS QUIROGA called on 5/6/67 and advised that
CARLOS BRINGUIER has been informed by ALBERTO FLOWER, Investigator
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for DA JIM GARRISON that GARRISON plans to subpoena CIA to
produce a photograph that they reportedly took of LEE HARVEY
OSWALD entering the Cuban Embassy in Mexico City.

*"GARRISON believes that photo shows another individual
to be accompanying OSWALD, and it is GARRISON's contention that
this second individual is a CIA agent.”

Source: New Orleans .States Item
Date:May 6, 1967
To Whom: States Item . |
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:
Name New Orleans States Item
Date May 6, 1967 ‘
Edition Final .

"District Attorney JIM GARRISON toddy took issue
with U. S. Central Intelligence Agency testimony before Warren
Commission and charges CIA gave Warren Commission 'fake

photograph' of LEE HARVEY OSWALD,

"GARRISON'S reply made after CIA denied published
reports that OSWALD may have been acting as undercover agent
for CIA, '

"This article reported that GARRISON accused CIA
of producing 'fake photograph' when Warren Commission asked
for a picture of OSWALD and a 'Cuban companion' leaving
Cuban Embassy at Mexico City. GARRISON claimed photograph
of OSWLAD and a burly Cuban taken by concealed camera operated
by CIA Agents,

"GARRISON claimed when Warren Commission asked for
photograph of OSWALD and companion, CIA presented photograph
of a balding, stocky, middle aged man who obviously was neither

LEE OSWALD mor his companion.
"GARRISON stated that the Director and Deputy

Director of CIA were very careful not to mention to Warren
Commission they had produced wrong picture.
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"The article also stated that GARRISON said testimony
which CIA authorities gave Warren Commission necessarily
must be taken with grain of salt. GARRISON also stated he
challenged CIA to produce what he indicated was an important

photograph of OSWALD which has been suppressed for more than
three years."

Newspaper: |
Name Times Picayune, New Orleans, Louisiana

Date May 7, 1967
Page One

"The District Attorney said the CIA produced a
'*fake photograph' when the Warren Commission asked for a
picture of OSWALD and a Cuban companion leaving the Cuban
Embassy in Mexico City. According to GARRISON, OSWALD and
the Cuban with whom he was photographed in Mexico a few days
before KENNEDY'S assassination were seen frequently together
in New Orleans and Dallas in November, 1963."

Newspaper: ‘
Name States-Item, New Orleans, Louisiana
Date May 8, 1967
Edition Final
Page One

"District Attorney JIM GARRISON says he will seek
a Senate investigation of what he calls a Central Intelligence
Agency coverup of President JOHN F. KENNEDY's assassination.
In an exclusive interview last night, GARRISON told the
States-]IJtem that the CIA and the Federal Bureau of Jnvesti-
gation cooperated in concealing the facts behind the
assassination from the Warren Commission and from the American

public. He said he will take steps this week to convince
the Senate of the need for a full-scale investigation,

"GARRISON also confirmed that his investigation

centers around evidence of CIA involvement in KENNEDY's
death. |
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"The District Attorney said he learned the truth
behind the assassination and charged that the CIA has known
all along that the Warren Commission Report is untrue in
its conclusion that KENNEDY was shot by LEE HARVEY OSWALD,
acting alone.

"He asserted that the intelligence agencies duped
the Commission by flooding its members with a gush of irrelevant
information in order to obscure the truth.

"'The federal agents who concealed vital knowledge
regarding President KENNEDY's assassination and their superilors,
who are now engaged in a dedicated effort to discredit and
obstruct the gathering of evidence in the case, are
guilty of being accessories after the fact to one of the
cruelest murders ino>our history.'"

Source: New Orleans States Item
Date: May 8, 1967
To Whom: New Orleans States Item
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:
Name New Orleans States Item
Date May 8, 1967
Edition Red-Comet

DA JIM GARRISON said he will seek a Benate investigation
of what he calls a Central Intelligence Agency coverup of
President JOHN P, KENNEDY's assassination. According to the
article, in an exclusive interview last night, GARRISON
said that the CIA and Federal Bureau of Investigation cooperated
in concealing the facts behind the assassination from the
Warren Commission and from the American Public. GARRISON
reportedly said he will take steps this week to convince
the Senate of the need for a Yull-scale investigation.

GARRISON also confirmed a copyrighted story appearing
in the States-Item on Friday of last week which revealed
that GARRISON's investigation centers around evidence of

CIA involvement in KENNEDY's death. The District Attorney

said he has learned the truth behimrd the assassination and
charged that the CIA has known all along that the Warren .
Commission's report is untrue in its conclusion that KENNEDY
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was shot by LEE HARVEY OSWALD acting alone,

According to the acrticle, GARRISON asserted that
the Intelligence Agency duped 3the Commission by flooding
its members with a gush of irrelevant information in order
to obscure the truth,

GARRISON said OSWALD was not a Communist, as depicted
by the Warren Commission, but in actuality, a revolutionary
working cls ely with anti-Castro organizations 1in New Orleans

and Dallas, using his Communist cover as a mask for his
real activities,

The article stated GARRISON did not say how he
would convince the Congress that an investigation 1s necessary,
but it was thought he may seek the aid of Senator RUSSELL B,
LONG,

The article continued that GARRISON, stating his
opinions strongly for the first time, charged, "The Federal
Agents who concealed vital knowledge regarding President
KENNEDY's assassination add*their superiors who are now
engaged in a dedicated effort to discredit and obstruct the
gathering of evidence in the case are guilty ¢f being
accessories after the fact to one of the cruelest murders
in our history."

The article further reported GARRISON as saying
that Federal Agents in New Orleans "would necessarily know

the fact that OSWAID was employing a cover in his Fair Play
for Cubaractivities, and would well know the true nature
of his roll here; they would know well that he was hired

to engage in this sham activity well before he came to New
Orleans."

"And, yet, they remained silent while evidence
was presented to the Warren Commission, to the American
people and to the world that this man was an individual
engaged in meaningless, lonesome activities - that he was
a free-lance Communist who had no connection, no case agentis
or companions." |

- "These Federal Agents would know well that OSWALD
was engaged in a clandestine operation with revolutionary

anti-Castro Cubans and that he was shephereded everywhere
he went in New Orleans by an individual known to have been

in the employ of the CIA.,"
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"And they wuld know well that when LEE OSWALD was
in Dealey Plaza in Dallas, he was not alone."

The article continued that GARRISON said, '"In Bpite
of their detailed knowledge of OSWALD and his assocliates in
New Orleans, these agents have remained silent while none
of OSWALD's significant contacts were called before the Warren
Commission." "They remained silent while the men oxf the
Warren Commission were presented an endless parade of trivia,
from OSWALD's grades in grammar school to a study of his
hairs.'" According:to the article, GARRISON asserted that
missing from the material presented to the Warren Commission
was any mention of significant evidence relating to "active

Cuban revolutionaries and to Federal Agents who had close contact
with them.," e

The article reported tlat GARRISON also said "The
plain truth is that our Yederal intelligence agencies are
implacably determined to do whatever is necessary to block
any further inquiry into the facts of the assassination."
"The arrogant, totalitarian efforts of these federal agencies
to obstruct the dis¢overy of the truth is a matter which I

intend to bring to light when we have finished doing the job
they should have done.*" *

GARRISON maintained that "It is my considered
Judgment that the members of the Warren Commission did not
know that significant evidence was being withheld from themn.

I am sure that they did not know, for example, that a picture
of OSWALD at the Cuban Embassy in Mexico City was kept hidden

from them because his Cuban companion was a man who had worked
for CIA.,"

The article stated that GARRISON concluded the
interview with a plea for each citizen to ask his representativdéds
in Washington for an investigation of the matter. GARRISON
added, '"No government agency, no matter how powerful, is
more important than the truth. Whether these agenclies are
aware of it or not, JOHN F, KENNEDY was President of all of
us and the truth about his death belongs to all of us."
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Source: B 0 el
Date: May 9,

To Whom:
By Whom:

On May 9, 1967, a source of the New Orleans Office,
who has provided reliable information in the past, advised
that ANDREW SCAMBRIA, investigator for the Office of District
Attorney, Parish of Orleans, was in contact with the former
landlady of WILLIAM WAYNE DALZELL. This source advised that
SCAMBRIA questioned the landlady regarding WILLIAM WAYNE
DALZELL's possible activities regarding the purchasing of
arms for Cuban Revolutionary groups.

Source indicated that the landlady mentioned to
SCAMBRIA that DALZELL had been placed in contact with a CIA
Agent in New Orleans, louisiana, named LOGAN by ‘& former
New Orleans attorney named GRADY DURHAM,

Source advised that SCAMBRIA indicated to the
landlady that the District Attorney's Office desired to

question Special Agent REGIS L, KENNEDY regarding his contacts
with WILLIAM WAYNE DALZELL,

Newspaper: :
Name New Orleans States Item
Date May 9, 1967
Edition Red Comet
Page 2

"Dist., Atty. JIM GARRISON has subpenaed a 30-year-old
one-time anti-Castro leader to appear tomorrow before the
Orkans Parish Grand Jury.

"The latest call for testimony in GARRISON's Kennedy

death plot investigation was issued for CARLOS QUIROGA of
3134 Derby Pl.

"QUIROGA's subpena was ordered as GARRISON revealed
his investigation of the presidential centers on the militant
anti-Communist Cuban activities here.
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"GARRISON yesterday charged the U. S. Central
Intelligence Agency with duping the Warren Commission and
covering up what he said was the truth behind KENNEDY's

murder.

"His investigation is believed to pointing toward
the possible involvement of CIA - employed persons in the
assassination,

"The DA called for a U. S. Senate investigation of
what he said was misleading information given the Warren
Commission by both the CIA and the Federal Bureau of

Investigation."

Source: New Orleans States-]Item
Date: May 10, 1967
To ¥hom: The Public, via Press Interview
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:

Name New Orleans States-Item

Date May 10, 1967

Edition Red Flash

Page Not shown

This article reported that the District Attorney's
Office drew up a subpoena which will be directed to CIA Director

RICHARD HEILMS to produce a '"true photograph" of the accused
presidential assassin and a burly Cuban which GARRISON contends

was taken by CIA Agents in front of the Cuban Embassy at Mexico
City in November, 1963.

The article said the District Attorney stated the
picture was taken by a concealed camera as the two men emerged
from the Cuban Embassy at Mexico City a few days before the

agssassination.

According to the article, GARRISON said the CIA
produced a '"fake photograph" because "one or both of those
men were employed by an agency of the Federal Government.™
That fake photograph is now immoralized in the Warren Commission

Report as 'photograph of an unidentified man,'"
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Source: New Orleans States-~Itenm
Date: May 11, 1967 v
To Whom: Reporters outside Orleans Parish Grand Jury Room
By Whom: BURTON KLEIN, Attorney for ALVIN BEAUBOUEF
Newspaper:

Name New Orleans States-~-Item

Date May 11, 1967

Edition Final

Page Not shown

The article quoted KLEIN as responding to the
District Attorney's statements as follows, "I emphatically
deny the statement made by Mr. GARRISON that I contacted '
the CIA or spoke to anyone acting for that organization.
There is no basis in fact for the statement. I am disappointed
and amazed that Mr. GARRISON would have uttered such an
irresponsible remark."

"I am answering the statement because 1 have no
intention of permitting Mr. GARRISON to cloud the fact that
a member of his staff attempted to bribe Mr. ALVIN BEAUBOUEF,
The evidence is irrefutable.”

"] am equally amazed that he has not contacted me

so that I may give him the opportunity of reviewing the
evidence."

Source: New Orleans States Item
Date: May 11, 1967
Newspaper:
Name New Orleans States Item
Date May 11, 1967
Edition Recd Comet
Page One

"Early this week, GARRISON accused the CIA and the
Federal Bureau of Investigation of participating in a massive
coverup of what he says are the true circumstances surrounding
KENNEDY's death. He charged the two agencies with duping
the Warren Commission and flooding the investigators with a
mass of arelevant information.
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"Yesterday an attorney for one of FERRIE's former

roommates called a news conference and said he has turned
over to Jefferson Parish authorities a tape recording of
what he described as an attempt to bribe his client, ALVIN

BEAUBOUEF,

"BURTON KLEIN, representing BEAUBOUEF, said his
client was offered $3,000 and a job if he would ‘help
substaniate the alleged plot' against KENNEDY.

"KLEIN sald BEAUBOUEF had signed an affidavit denying
the bribery attempt 'because of threats and coercion.’

"The affidavit, signed by BEAUBOUEF on April 12,
has been forwarded to the Ethics and Grievances Committee
of the State Bar Association by GARRISON.

"A story about the alleged bribe attempt appeared
in a national magazine this week, and GARRISON contends the
story and its supporting tape were offered for sale by still
another lawyer wo ®presented BEAUBOUEF, In his April 12
Statement, BEAUBOUEF said a lawyer suggested to him that the

tape could be sold.

"Asked for comment, GARRISON declared: 'It's not
worth commenting on. The only important thing is the truth.’

"In still other developments yesterday, the DA's

office directed a court-sanctioned subpena to the CIA while
the U. S. attorney general ordered an FBl agent pot to testify

before the grand jury here.

""The CIA subpena seeks a photograph of LEE HARVEY

OSWALD and a Cuban companion which GARRISON says was taken
by a concealed camera outside the Cuban embassy in Mexico

City 'thetlate fall of 1963.°

"The DA charged the CIA with suppressing the photograph
and keeping it from the Warren Commission because 'one or both
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of the men in the picture were working for an agency of the
United States government."®

"Special Agent REGIS KENNEDY was ordered not to
appear before the grandv jury by Atty. Gen. RAMSEY CLARK,

U. S. Attorneys told Criminal District Court Judge BERNARD J.
BAGERT,

"EENNEDY, who participated in a 1963 investigation
of New Orleans angles of the President's death, was subpenaed
for testimony by GARRISON's dfice. U. S. Atty. LOUIS C.
LACOUR moved to quash the subpena, contending that an FBI

agent's reports and 1nformation are the sole property of
the Department of Justice."

source: New Orleans States-Item
Date:May 11, 1967
To Whom: Reporters outside Orleans Parish Grand Jury Room
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper:
Name New Orleans Btates-~]Item
Date May 11, 1967
Edition Final
Page Not shown

District Attorney JIM GARRISON charged today the
U. S. Central Intelligence Agency is paying lawyers to represent
key figures in his KENNEDY death plot investigation. According
to the article, GARRISON answered questions of reporters
outside the Orleans Parish Grand Jury Room area this after-
noon, declaring, "Naturally, they are paying lawyers involved.
There's no question about that." The article reported that
referring to New Orleans Attorney BURTON KLEIN, Attorney for
ALVIN BEAUBOUEF, GARRISON asserted, 'We have reason to believe
that Mr., KLEIN has recently been to Washington, D, C,"

GARRISON said, '""We know that Mr. PLOTKIN has been

receiving money, if only through an intermediary {rom the
CIA."

Accovding to the article, GARRISON referred to SANDRA
MOFFETT MC MAINES, another witness, stating, '"We know that

SANDRA MC MAINES, up in Jowa, who has no money, 18 represented
by the Chairman of a Thirteen State Regional Democratic
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Organization."

Source: New Orleans States-]Item

Date: May 11, 1967
To Whom: Reporters outside Orleans Parish Grand Jury Room

By Whom: STEVEN PLOTKIN, Attorney for GORDON NOVEL
Newspaper:

Name New Orleans States-]Item

Date May 11, 1967. *

Edition Final

PLOTKIN was reported to have replied, "I have never
received any money from the CIA or from any known agent of

'he CIA.II &

Source: Times Picayune
Date;: MNay 12, 1967

'"District Attorney JIM GARRISON leveled more charges

at the Central Intelligence Agency Thursday, this time claiming
the CIA is paying lawyers of persons figuring in his assassi-

nation investigation.

"GARRISON's latest charges came during an impromptu
press conference as he stepped out of a special session of the
Orleans Parish Grand Jury, which spent the better part of the
day hearing testimony of the author of a book critical of

Warren Commission findings. The jury exited late in the
aternoon without making returns.

"'Naturally, they are paying lawyers involved.
There's no question about that,' GARRISON said.

"Answering a question about BURTON KLEIN, who

represents ALVIN BEAUBOUEF, a one-time roommate of key
assassination probe figure DAVID W, FERRIE, GARRISON said:
'We have reason to believe that Mr. KLEIN has recently been

to Washington, D, C,°
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"Contacted about GARRISON's statement, KLEIN said:

"*I emphatically deny the statement made by Mr. .
GARRISON that I contacted the CIA or spoke to anyone acting
for that organization.

"'*There is no basis in fact for the statement.
I am disappointed and amazed that Mr. GARRISON would have
uttered such an irresponsible remark.

“'] am answering the statement because I have no
intention of permitting Mr. GARRISON to cloud the fact that
a8 member of his staff attempted to bribe Mr. BEAUBOUEF. The
evidence 1is irrefutable.

"'I am equally amazed that he has not :contacted me
so that I may give him the opportunity of reviewing the
evidence.'

"STEVEN R, PLOTKIN, the New Orleans attorney who
represents GORDON NOVEL, was adso accused by GARRISON of
CIA financing.

"'We know that Mr. PLOTKIN has been receiving
money, if only through an intermediary from the CIA,*
GARRISON said.

"When told of the statement, PLOTKIN replied: 'I
have never received any money from the CIA or from any known
agent of the CIA,'"

Source: New Orleans States-Item
Newspaper:
Name New Orleans States-]Item
Date May 12, 1967 '
Edition Red Flak™h
Page 8
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"Garrison charged yesterday that lawyers representing

certain key figures in the KENNEDY investigation are being
paid by the U. S. Central Intelligence Agency. Both KLEIN
and STEVEN PLOTKIN, who represents fugitive witness GORDON

NOVEL, have denied taking CIA money."

Source: Dallas Times Herald

Newspaper:
Name Dallas Times Herald

Date May 17, 1967
"The New Orleans disfrict attorney said:

"'We are particularly interested in clarifying
now whether there is also coded in LEE OSWALD's aildress book
the local (New Orleans) phone number of the Central Intelligence

Agency,' GARRISON SAID.

"He claimed he had had evidence for some time that
RUBY was working with CIA in Dallas during the same period
OSWALD was working with the CIA in New Orleans.

"'This means that the CIA well knew that these
two men (RUBY and OSWALD) knew each other,' GARRISON said.

"He claimed he also has evidence that OSWALD was not

the only CIA Agent who was at Dealey Plaza that November
afternoon in 1963 when President KENNEDY was slain.

"The CIA telephone number, GARRISON said, was found
in the front of OSWALD's address book."
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Source: Television

Date: May 21, 1967

To Whom: TV Audience

By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
TV Station: VWYL - TV

Date: , May 21, 1967

Time: 9 - 10:00 PM

District Attorney JAMES GARRISON was heard by an agent
of the New Orleans Office to comment during the TV program that
"CIA could furnish the names of all Cubans involved in the assas-
sination in sixty minutes." |

sSource: New Orleans Times-Picayune
Date: May 22, 1967
Page: . 1

'"Dist., Atty. JIM GARRISON said Sunday night lee Harvey
Oswald did not kill President John F. Kennedy and charged that
the Central Intelligence Agency 'through devious ways and through
intermediaries is actually paying lawyers to block the completion’
of his investigation of the presidential assassination.

"GARRISON, who began his own probe last fall of the Nov.
22, 1963, slaying in Dallas, Tex., of KEINEDY said the CIA is
guilty of 'a criminal act.’

t1pnd if the director of the CIA and the top officials
of the CIA were in the jurisdiction of Louisiana, I would charge
them without hesitation,' GARRISON said in a 23-minute interview
on VWWL-TV, .

"GARRISON, this city's unorthodox prosecutor for six
years, said he would include CIA Diréctor RICHARD HELMS *because
he has to know what he's doing.'

"The Warren Commission concluded that LEE HARVEY OSWALD
a New Orleans-~born ex-Marine who went to the Soviet Union for
24 years, acted alone in killing the President,



NO 89-69/mwb

"OSWVALD, who spent the summer of 1963 here before going
to Dallas in October, was killed two days after the assassination

by JACK RUBY, who has since died.

"Last March 1, GARRISON arrested CLAY SHAW, 54, a wealthy
retired businessman, on charges of conspiring to murder the Presi-
dent. Since then, a grand jury has indicted SHAW on the same
charge. He is free on $10,000 bond.

"i'pn Central Intelligence Agency began its criminal

activities, in my judgement,' GARRISON said, 'immediately after
the assassination when they failed to reveal to the Federal

Bureau of Investiration in its entirety what its activities were
in New Orleans when LEE OSVALD was working for it and it's com-

pounded them since by essentially criminal activites by making
every possible effort to block our investigation.'

v"Asked if OSVALD f 'red the fatal shots in Dallas, GARRISON
replicd: 'No, LEE HARVEY OSWALD did not even shoot President
KENNEDY., He did not fire a shot from the Book Depository Building...
he did not touch a gun on that day. He was a decoy at first. And
then he was a patsy and then he was a victim.,'

'"This is how GARRISON answered the next question about
who did kill the President:

"tOh I can say who did without any question, and we know
the group and we know some of the names of the group. But we
don't know which one was standing where and we can't find out with
the CIA keeping its vaults locked,

"'They were former employees of the CIA, Ve managed
to get the names of somc of them in a way I can't describe bhere,
but we cannot find out through any government agency where they
are lo-ated now .... and we have a stone wall thcre as far as

jdentification of the other individuals.

"'But I can say the rest of them are Cubans wano were
training in New Orleans.’

"GARRISON said his investigation is now 'moving at a
snail's pace' but quickly added, 'it isn't that fatal a problem
for us because the essential elements we have clarified a long

time ago.
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"'I don't believe they can stop us. They can just delay
us.,*

"GARRISON also sajid he learned from his investigation

that the CIA 'has infinitely more power than the Gestapo and the
NKVD of Russia combined.'"
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Source: Times-Picayune
Date: May 22, 1967
To Whom: TV audience
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspaper: -
Name Times Picayune
Date May 22, 1967

veoh, I can say who did without any question (who
killed the Pres.), and we know some of the names of the group.
But we don't know which one was standing where and we can't
find out with the CIA keeping its vaults locked.

"'"They were former employees of the CIA. We managed
to get the names of some of them in a way I can't describe
here, but we cannot find out through any government agency
where they are located now...and we have a stone wall as far
as the identification of the other individuals, ....°

"GARRISON's investigation 'is moving at a snail's
pace,' but 'it isn't a fatal problem for us because the
essential elements we have clarified a long time ago. I
don't believe they can stop us now. They can just delay
us.'

“*The CIA has infinitely more power than the gestapo
and the NKYD of Russia combined.'"
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Source: States-Item
Date: May 23, 1967
To Whom: Newsman
By Whom: District Attorney JAMES GARRISON
Newspapeoer:
Name; States~-]Item
Date: May 23, 1967
Edition: Final

According to the article, District Attorney
JAMES GARRISON did not comment on whether he thought
the alleged assassins are still alive. He said their
whereabouts are being concealed by the Centxal Intelligence
Agency. The article also quoted District Attorney JAMES
GARRISON as saying the Central Intelligence Agency
was making every effort possible to prevent a trial.

In regard to GORDON NOVEL, the article quoted
District Attorney GARRISON as saying when GORDON NOVEL
first fled from New Orleans, he headed straight for
Mc Clean, Virginia, which is the Central Intelligence
Agency suburb. This i8 not surprising because GORDON
NOVEL was a former Central Intelligence Agency employee
in the early nineteen sixties. District Attorney JAMES
GARRISON called NOVEL "a house guest of the Central
Intelligence Agency", who was in the position of "a canary
visiting a cat who he thinks is a friedd of his."”

The article further'reported that District Attorney
JAMES GARRISON said he did not believe the Central Intelligence

Agency planned the KENNEDY murder or knew of it beforehand
but added, however, that ''It is entirely possible that

at the working level there were individuals - who are
still not clear that bhad an awareness of £, but as far

as the individuak participating, they were not, in our
regard, Central Intelligence Agency men as of the day

of the assassination.,"”

The article further reported that District Attorney

JAMES GARRISON said the Central Intelligence Ageuncy refused

o't
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to give him a picture he had subpoenaed showing OSWALD
and a Cuban leaving the Cuban embassy in Mexico in
1963, and that Central Intelligence Agency told him

the picture never existed and he contends the agency
is lying.



Newspaper:
Name New Orleang States—Iten
Date May 29, 1967
Edition Final
Page 2

‘Issues and Answers' that 'we are going to deferp any
until later byt "the

and they will} Probably bpe befor

businessman CLAY L, SHAW, GARRISON said:

killed by LEE

world, the fact that
ormer eénployees, were involved in the
4Ssassination of the |



ALLEGATIONS REGARDING ASSOCIATION
BETW EEN
CLAY SHAW (CLAY BERTRAND) AND LEE HARVEY OSWALD
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Source: Newspaper

Date: March 3 1967

To Whom: Court

By Whom: Of fice of District Attorney JAMES GARRISON
Name:* ° New Orleans States-Item

Date: March 3, 1967

Edition: Final

Page: 1

District Attorney JAMES "GARRISON's office in two
separate legal documents made public yesterday, alleges that
SHAW used the alias 'CLAY BERTRAND,'"™

source: BILL SLATTER, WDSU Radio

Date: March 16, 1967 )
Radio Station: WDSU

Date: - March 16, 1967

Time: 10:10 AM

Announcer: BILL SLATTER

District Attorney JAMES "GARRISON says BERTRAND and
SHAW are same man,"
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Source: - DEAN ANDREWS
Date: April 6, 1967
To Whom: New Orleans Office, FBI
By Whom: DEAN ANDREWS

"DEAN ANDREWS advised that District Attorney JAMES
GARRISON wants him to identify CLAY SHAW as CLAY BERTRAND and
to identify a picture of a Mexican, Cuban or Latin-type man
standing beside FERRIE near an airplane as a person who came
to ANDREWS' office with LEE HARVEY OSWALD,"

Source:

Date: ﬁ

To Whom: New Orleans Office, FBI '
By Whom: VERNON BUNDY

"Source advised that several weeks ago he talked
with a fellow prisoner, VERNON BUNDY, VERNON BUNDY, an
Orleans Parish prisoner, testified in District Attorney JAMES
GARRISON's KENNEDY assassination probe that he, BUNDY, saw
CLAY L, SHAW pass money to someone on the New Orleans lakefront,
BUNDY indicated to source he had been offered a deal by District
Attorney GARRISON if he would testify to a story about SHAW,
According to source, this conversation allegedly took place -
several weeks ago in New Orleans Parish Prison prior to the
time BUNDY testified at the hearing in Criminal District Court,
At the time of the conversation, BUNDY was undecided what
course of action to take but told source he, BUNDY, would do
anything to get out of his sentence. BUNDY indicated indirectly,
his testimony was not true without stating directly so, or
that a story had been given to him to tell,”™

source: JACK S, MARTIN
Date: April 21, 1967
To Whom: New Orleans Office,, FBI

By Whom: JACK S, MARTIN



